
RADA GMINY
SŁUPIA KONECKA
woj. świętokrzyskie

Protokól I"r IV/2019
l. sesji Rady Gminy Slupia KaDecka

odhytej w dniu 11 stycznia 2019 roku \\: Sali konferencyjnej Url.ltdu Gminy
n' Slupi

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wilk otworzył sesję o godz. 10°0 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczył, że zgodnie 7, listą obecności aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób,
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decYlji - lisIa obecności
radnych slanOlri załqcznik do niniejszego protoko/II.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Skarbnik Gminy

Dyrektor SP w Wólce

Dyrektor Gimnazjum

Robert Wie1gopolan

Dorota Basiak

Andrzej Rudziński

Knysztof Koziński

sołtysi. przewodniczący rad sołeckich. zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt me
13 grudnia

wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr 111/2018 z sesji odbytej
2018 roku. Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Ad. pkt 3
W punkcie dotyczącym przyjęcia por.lądku obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt i zgłosił
następujące zmiany do porządku obrad:

- usunąć z porządku obrad pkt 4i " Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie planu pracy
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Słupia Konecka na 2019 rok"

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę do porządku obrad jak
również cały porLądek obrad po zmianach:

1. Ot\\,'urcie obrad, powitanie obecnych i st\••..icrdzcnie quorum.
2. Przyjęcie protokołu Nr II1/2018 z sesji Rady Gminy odbytej \••..dniu 13 b'Tudnia 2018
roku.

3. Przedstawienie por.lądku obrad .
.•. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
wysokości opłaty za pojemnik,

h) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia Konecka na lata
2019-2031.



c) uchwalenia budżetu gminy Słupia Konecka na 2019 rok
- omówienie projektu uchwały
- odczytanie opinii RIO
- odczytanie opinii komisji stałych
. głosowanie nad projektem uchwaly.

d) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania w
Gminie Słupia Konecka "Posiłek w szkole i w domu" na lata 20 I9-2023,

c) podwyższenia kryterium dochodowego uprawmającego do świadczenia
pieniężnego z pomocy społecznej w fonnie zasiłku celowego na zakup posiłku i
ży\'mości dla osób objętych wiełoletnim rLądowym programem "Posilek w szkole
i w domu" na lata 2019-2023,

f) określenia zasad zwwtu wydatków w zakresie dożywiania w fonnie posiłku albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych
wieloletnim rLądowym programem "Posilek w szkole i w domu" na lata 2019-
2023,

g) określenia wzorów fonnularzy deklaracji podatkowych dla Krajowego Ośrodka
Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Kielcach

h) planu pracy Rady Gminy Słupia Konecka na 2019 rok
i) planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Słupia Konecka na

2019 rok,
j) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Slupia Konecka na 2019 rok,
k) planu pracy Komisji Finansów, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i

Opieki Spolecznej na 2019 rok,
I) planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami, Ochwny

Środowiska i Drogownictwa na 2019 rok.
5. Infonnacja Wójta o pracy między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 4a

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty za gospodawwanie odpadami komunalnymi
wysokości opłaty za pojemnik (Irdć II" załączeniu) przedstawiła E. PrLepióra-Sobczyk.
Rada gminy nic wnosiła uwag do zaproponowanych nowych stawek opłaty za śmieci. Wobec
pow)'.lszego Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod
głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwal~ Nr IV/20/2019 w
spran'ic w~'boru metody ustalenia opiat). za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz ustalenia wysokości opiat). za gospodarowanie odpadami komunalnymi wysokości
opiat)' za pojemnik. trdć której stanowi zalqcznik do protokołu.
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Ad.pkl4b

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie uch\va1cnia Wieloletniej Prognozy
FinansO\vcj Gminy Słupia Konecka na lata 2019-2031 (treN li' załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr IV/21/2019 w
sprawie uchwalenia \Viclolctnicj PrognoZ)' Finansowej Gminy Sluphł Konccka na lata
2019-2031, treść: której stanowi załącznik do prOlokoIII.

Ad. pk! 4c

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Słupia
Konecka na 2019 rok (I,.e:-,~ćw załączeniu).

Następnie odczytano opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożon)1u projekcie
uchwały budżetowej na 2019 r. (treść w za!qczeniu).

Radna T. Puchaiska prLcdstawiła opinię Komisji Rewizyjnej. Komisja zaopiniowała projekt
uchwały pozytywnie bez uwag.
Radny J. Skrobisz odczytał opinię Komisji Finansów, Kultury, Kultury Fiz, Zdrowia iOpieki
Społecznej. Komisja zaopiniowała projekt budżetu pozyt)'\vnie bez uwag.
Radny s. Bamik przedstawił opinię Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Gruntami i
Drogownictwa. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie z uwaga dotyczącą
prleznaczenia większych środków na remonty dróg.
Radny J. Domaradzki przcdstawił opinię Komisji Skarg, Wniosków i Pctycji. Komisja
zaopiniowała projekt budżetu pozyt)'\vnic , bez uwag.

Nikt z radnych nic \\'nosił uwag do prLcdstawionego projektu uchwały wobec czego
PrLewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr IV/2212019 w
sprawie przyjęcia hudżetu Gmin~: Slupia Konecka na 2019 rok, treść której s/(mmri
=a!qcznik do proroka!u.

Następnie Prze\vodniczący Rady Gminy ogłosił prLerurę w obradach trwającą w godz. 11.30~
11.50. Po przerwie obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie to 14 osób.

Ad. pkt 4d

3



Projekt uchwały w spra\vic ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie
doż)f\viania w Gminie Słupia Konecka .,Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (tl'dć
\1" załączeniu) przedstawiła Kierownik GOrS E. Baóbursku.

Nikt z radnych nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
PrLcwodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr IV/23/2019 w
sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania w
Gminie Slupia KaDecka "Posiłek w szkole i w domu" na lała 2019-2023, tre:}ć której
stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt ~<

Kierownik GOrS E. Bańburska pn~edstawiłaprojekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do świadczenia pieni~żncgo z pomocy społecznej w [annie
zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objt;.tych wieloletnim rządowym
programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 (trdć w załqczeniu),

Nikt z radnych nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący Rady
Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr IV/2~/2019 w
sprawie podwyższenia kf)'lerium dochodowego uprawniającego do świadclt'nia
pieniężnego z pomocy spolccl.nej w formie zasilku celowego na zakup posiłku i ż)'wności
dla osóh ohjęl)'ch wiei olein im n;ądow)'m programem "Posilek w szkole i w domu" na
lala 2019-2023. treH- której sianowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt 4f

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w
fonnie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktó\v ż)'\vnościowych dla osób
obj'Ctych wieloletnim rządowym programem ••Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023
(treść w załączeniu) przedstawiła kierownik GOPS E. Bańburska.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodniczący Rady
Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę ~r IV/25/2019 w
sprawie określenia zasad zll:rolu ,"'"ydalków "': zakresie doż)'wiania w formie posiłku
albo świadczenia rLeczowego III postaci produklów żywnościowych dlil osób objęt)"ch
"delolelnim rLądO\l:)'m programem ••Posilek w szkole i w domu" na lala 2019-2023, trdć
której stanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkl4g
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Wójt przedstawił projekt uch\'o'ały w sprawie określenia wzorów fonnular.,.~y deklaracji
podatkowych dla Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Kielcach
(treść w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. PrLcwodniczący Rady
Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomysinie podjęła uchwal\' Nr IV/26/21119 w
sprawie określenia wzorów formularL)' deklaracji podatkowych dla Krajowego
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Kielcach, Ire.i:ć której sIwIOwi

załącznik do protoka/u.

Ad.pkt~h

PrLe\\'odniczący Rady Gminy M. Wilk prLcdstawił projekt uchwaly w spra\\'ie planu pracy
Rady Gminy Słupia Konecka na 2019 rok (trdć \I' za/qczeniu).

Nikt z radnych nic wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uch\'r'allf Nr IV/27/2019 w
sprawie planu pracy Rady Gminy Słupia KODecku na 2019 rok, Ireść której stanowi
załącznik do protokołu.

Ad. pkt ~i

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Słupia Konecka na
20 I9 rok (treść w załączeniu) przedstawił Prlewodniczący Rady Gminy.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy \v obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr IV/28/2019 n'
spra\'r'ic planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Słupia Konecka na 2019 rok.
tre:J:ćktórej stanowi załącznik do proloko/u.

Ad. pkt ~j

Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów. Oświaty. Kultury, Kultury
Fizycznej, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2019 rok (treść w załączeniu) przedstawił
Przewodniczący Rady Gminy.

Nikt z radnych nic wnosił uwag do prlcdstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada !,'l11inyw obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr IV/29/2019 w
sprawie planu pracy Komisji Finansón', Oświat)'. Kultury, KultUr)' FiZ)'cznej, Zdrowia
i Opieki Społecznej na 2019 rok, Ire!;ćktórej sianowi załącznik do pr%ko/u.
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Ad. pkt 4k

Projekt uch\valy \v sprawie planu pracy Komisji
Gruntami, Ochrony Środowiska i Drogownictwa
prlcdstawil Przewodniczący Rady Gminy.

Rolnictwa, Lcśnictwa, Gospodarki
na 2019 rok (treść w załączeniu)

,

Nikt z radnych nie wnosił uwag do prl(."<1stawionego projektu uchwały wobcc czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod glosowanie.

Rada gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uch\'mlę Nr IV/30/2019 w
spra"'''ic planu pracy H.olnicłwa, Leśnich\:a, Gospodarki Gruntami, Ochron~'Środowiska
i Ilrogownich't'a na 2019 rok.trdć której sIGIlowi za}qcznik Jo protoko/II.

Ad. pkt 5

Nastl,(pnic WÓjt przedstawił infonnację o pracy między sesjami. Nadmienił, że w omawianym
okresie zakończyło się zadanie termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej w Pi1czycy i
Urzędu Gminy. W teju chwili w urzędzie prowadzone są jeszcze drobne prace remontowe.
Odbyło się spotkanie wigilijne dla osób starszych i samotnych w budynku Senior+ w
Pilczycy. W okresie przedświątecznym brał udział w jasełkach jakie organizowały szkoły.
Odbywały się spotkania w Urz edzie Wojewódzkim, Marszalkowskim. Wczoraj brał udział
\\' spotkaniu na temat strategii rozwoju w Urzędzie Wojewódzkim. Zostanie złożony aneks do
umowy na przedłużenie tenninu budowy oczyszczalni ścieków. W omawianym okresie
odbyło się również dużo spotkań i rozmów na temat budowy ferm drobiu na terenie Gminy
Słupia Konccka. Instytucje, które opiniują wydanie decyzji na takie inwestycje narlueiły na
wykonawcę sporządzenie oceny oddziaływania na środowisko i szereg innych dokumentów.
Listy protestacyjne mieszkańców przekazywane są na bieżąco do tyeh inwestycji jak i
inwestora. W niedługim czasie zostanie ogłoszony nabór wniosków na remont dróg
gminnych. Trwają prace na projektami i kosztorysami, które będą potrzebne do wniosku.

Ad. pkt 6,7

W punkcie zapytania i interpelacje radnych glos zabrali:

Radny J. Kaczmarek nadmienil, że należoaloby wstawić stoliki dla sohysów, ponadto pytał
czy \viadomo kto jest właścicielem kopalni piasku w Piaskach? Teren ten jest nieogrodzony i
młodzież jeździ tam na quadach i rowerach. Może kiedyś dojść do tragedii. Ponadto wnosił
aby \,,"ystosować pismo do Wód Polskich w sprawie czyszczenia rzeki Czarnej.

Radna E. Kołodziejczyk pytała czy czy prawdą jest, że A. Janczak Dyrektor GZOZ złożył
wypowiedzenie . Ponadto pytała, na jakim etapie jest inwestycja budowy stacji telefonii
komórkowej w Pilczycy.

Radny M. Gwóźdź pytal czy wiadomo coś o przebudowie skrzyżowania w Wólce.

Radna Z. Młynarska pytała o postęp prac w wydzierżawionym budynku szkoły w Mninie.
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Radny W. Szymański pono\vnie zarzucił, że wójt pomógł mieszkańcowi WSI Skąpe w
nabyciu działki, która należała do całej wsi.

Radny J. Kaczmarek nadmienił, że w takim wypadku należałoby udać się radnemu wraz z
sołtysem, przewodniczącym Rady Soleckiej na spotkanie do Wójta, podać nr działki i
wyjaśnić jak naprawdę to prLcjęcie działki się odbyło.

Przewodniczacy Rady Gminy wyraził opinię, że nie powinny mieć miejsca takie oskarlenia
na sesJI.

Wójt wyjaśnił, że jeśli zachodzi taka potrzeba to stoliki dla sohysów zostaną wstawione.
Teren kopalni w Piaskach ma właściciela i należałoby się do niego zwrócić w sprawie
zabezpieczenia terenu. W temacie czyszczenia rzeki nadmienił, że Urząd Gminy zwrócił się z
takim wnioskiem do Wód Polskich w ubiegłym roku. W odpowiedzi na pismo otrzymaliśmy
zapewnienie, że czyszczenie rzeki Czarnej jest ujęte w planie finansO\vym na 2019 rok.
Odnośnie D)'Tcktora Ośrodka Zdrowia wyjaśnił, że A. Janczak złożyl wypowiedzenie. Odbyl
rozmowy z 3 lekarLami. Dwóch się zastanawia nad przyjęciem funkcji D)'Tektora. Rozmowy
dalej trwają. Odnośnie stacji telefonii komórkowej nadmienił, że sprawa w chwili obecnej
jest rozpatrywana przez SKO w Kielcach i czekamy na decyzję. W sprawie skrzyżowania w
Wólce nadmienił, że prace mialy odbywać si<cw tym roku, ale nie zna szczegółów na chwilę
obecną. Jeżeli finna w tym roku nie ruszy z pracami w budynku szkoły w Mninie to chyba
Gmina będzie musiała wypowiedzieć fundacji umowę na wydzieri:awienie tego budynku. Na
razie nie ruszył nabór na wnioski na mieszkania chronionc. Fundacja na chwilę obecną nie
prowadzi tam żadnych prac. Odnośnie działki w Skąpym wyjaśnił, że postara się dowiedzieć
o jaką działkę chodzi i jak ta sprawa przebicgała w rzeczywistości.

Ad. pkt 8

W sprawach różnych głos zabrali:

SołtyS wsi Olszówka Cz. Pijewski zgłosił do naprawy przepusty na drodze Radwanów-
Pilczyca.

R. Szprach nadmienił, że 17 stycznia odbGdzie się turniej w tenisa stolowego o puchar Wójta
Gminy w hali sportowej w Pilczycy. W imieniu swoim i Wójta zaprosił wszystkich do udziału
w turnieju.

Sołtys wsi Mnin K. Tkacz pytał, kiedy będą zebrania wiejskie w sprawie wyboru sołtysów.
Ponadto pytał czy gmina wydaje Karty Seniora.

Wójt wyjaśnił, że w sprawie prlepustów będzie rozmawiał z Zarządem Dróg Powiatowych.
Odnośnie wyborów sołtysów nadmienił, że tenninarz zostanie rozpisany na styczeń i luty.
Odnośnie Kart Seniora wY.iaśnil. że na terenie Gminy Słupia nie bardzo miały by czemu
służyć. W miastach karty te dają możliwość zniżki w komunikacji czy na pewne usługi. U nas
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nie ma takich potrzeb. Należałoby nawiązać kontakt z firmami z terenu naszej gminy, aby
zaoferowały takie zniżki dla seniorów.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady IV sesji Rady Gminy o godzinie 13°5•

., .

pr~ant

AnnaeYb

Protokół zawiera 8 stron,

,-

Przewodniczył

PRZEWODNICZĄCY

~

D',!. GMINY
i I. k;k

lros~ WiTłł
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